

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

Secondary One Discretionary Places Notice
中一自行分配學位須知
2026/2027

Date of Distribution of Application Forms 派表日期：1/12/2025 – 16/1/2026

Date of Collection of Application Forms 收表日期：2/1/2026 – 16/1/2026

Procedures 申請辦法：

1. Application forms can be obtained by post (with a stamped addressed envelope) or in person during school office hours or downloaded from the school website <http://www.csklsc.edu.hk>. A letter of application is required if you want the form to be sent by post.
家長可到本校校務處或來信(附回郵信封)索取報名表，亦可於本校網頁下載報名表。
2. Completed application forms, together with the required documents, must be submitted in person on or before the deadline. No late applications will be accepted. Please bring along the original copies for verification.
填妥之報名表連同所需文件，於截止日期前交到本校校務處。遲交之申請概不受理。請帶備正本以作核對。
3. There is no need to provide recommendation letters of primary schools.
無需提交小學推薦信。
4. For parents registered as SSPA e-Platform users who have bound their account to "iAM Smart+", apart from the paper Application Form, they may submit DP applications via the SSPA e-Platform.
如家長已登記成為「中一派位電子平台」用戶並以「智方便+」綁定帳戶，除紙本申請外，家長亦可透過「中一派位電子平台」遞交自行分配學位申請。

Number of Secondary One Discretionary Places 自行分配學位名額： 41

Selection Criteria and Weighting 收生準則及比重：

- | | |
|---|-----|
| 1. EDB Discretionary Places Rank Order and Internal Assessment
學生成績次第及校內成績 | 40% |
| 2. Conduct 操行 | 20% |
| 3. Extra-curricular activities and Awards 課外活動及獎項 | 10% |
| 4. Interview 面試 | 30% |

The school will select suitable applicants for the interview based on Selection Criteria 1 to 3.
學校會根據準則一至三揀選合適的申請人進行面試。

陳瑞祺（喇沙）書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八七一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

Suitable applicants will be invited to attend an interview on 14/3/2026 (Saturday). Please provide two stamped, addressed envelopes with your application, whether you submit a paper application form or use the e-Platform. Information about the interview will be posted to you one week before the interview. If the Red or Black Rainstorm Signal or the No. 8 or above Typhoon Signal is enforced, the interview will be postponed to 15/3/2026 (Sunday). The abilities of the applicants such as proficiency in English, communication skills and social awareness will be assessed during the interview.

校方定於二〇二六年三月十四日(星期六)為面試日。有意申請者，不論紙本申請或網上申請，都需要向學校提供兩個已填上回郵地址及貼上郵票的信封，校方將於面試前一星期郵寄面試詳情予合適的申請者。如遇紅色或黑色暴雨警告信號或八號或以上熱帶氣旋警告信號，面試將順延一天至二〇二六年三月十五日(星期日)舉行。面試內容包括評估申請學生之英語水平、溝通能力及社會觸覺等。

No written tests are given to applicants.

不設筆試。

Successful applicants will be notified of their inclusion in the Successful List for S1 Discretionary Places on 31/3/2026 by mail and telephone.

校方將於二〇二六年三月三十一日(星期二) 用函件及電話通知正取學生申請已獲接納入「自行分配學位正取名單」。